
 

Dz-07.0021.6.2020 

Uchwała nr XX/222/2020 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

z dnia 14 lipca 2020 roku 

 

w sprawie opinii dla projektu organizacji ruchu w rejonie al. 3 Maja 

Na podstawie § 3 pkt. 4 lit. c uchwały Nr XCIX/1501/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 2014 

r. w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy VII Zwierzyniec w Krakowie (t. j. Dz. U. Woj. 

Mał. z 2019 r. poz. 5469) Rada Dzielnicy VII Zwierzyniec uchwala, co następuje:  

 

                                                         

§ 1. 

Opiniuje się pozytywnie zaproponowany przez Wydział Miejskiego Inżyniera Ruchu 

UMK projekt organizacji ruchu w rejonie al. 3 Maja w wariancie V2. 

 

                                                             § 2. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

 

 Szczęsny Filipiak 

 

 

 

 

 

 

Uzasadnienie: 

Uchwałę podejmuje się w wyniku ustaleń podjętych w ostatnich tygodniach w przedmiotowej sprawie 

z Dyrekcją Wydziału Miejskiego Inżyniera Ruchu UMK oraz w oparciu o propozycje dwóch 

wariantów organizacji ruchu w rejonie al. 3 Maja przesłane w piśmie nr IR-02.7223.1087.2020 z dn. 

13.07.2020 r. 

Wybrany wariant V2 stanowi w opinii Rady rozwiązanie optymalne. Z jednej strony umożliwia 

przywrócenie tradycyjnego dla al. 3 Maja ruchu jednokierunkowego, odpowiadającego spokojnemu, 

rekreacyjnemu charakterowi tego obszaru. Z drugiej natomiast dostosowuje rozwiązania organizacji 

ruchu w przedmiotowym rejonie do dokonanej w ostatnim czasie zmiany uwarunkowań 

normatywnych (m.in. niemożność wyznaczenia osobnych pasów do skrętu w prawo oraz w lewo przy 

wyjeździe z al. 3 Maja w ul. Piastowską) oraz zwiększa bezpieczeństwo niechronionych 

użytkowników ruchu drogowego (m.in. mijanki i progi zwalniające przed przejściami dla pieszych). 

W opinii Rady zaproponowane przez Wydział Miejskiego Inżyniera Ruchu UMK w wariancie V2 

rozwiązania w zakresie organizacji ruchu w rejonie al. 3 Maja odpowiadają wskazanym wyżej 

potrzebom analizowanego obszaru w stopniu pełniejszym niż wariant V1, wobec czego Rada stanowi 

jak na wstępie. 


